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  LSS- NYHETSBREV 20:8 

 

Nya hamnen. 
 
Styrelsen vill passa på att tacka för alla spontana bifall och tack som mottagits under sommaren. 
 
Medlemmarna i denna och tidigare styrelser kan glädja sig åt biverkningarna av projektet: bryggsnack, 
bryggsegling, spontanpromenader för att titta på nya båtar som lagt till mm. Mycket glädjande!  
 
Det som vi kunnat se under sommaren som inte varit så bra är hur själva förtöjningarna utförts. Detta 
rekommenderas att snarast att åtgärdas för båtar som nu ligger kvar under hösten när stormarna brukar 
komma. Orsaken är att felaktig förtöjning sliter extra på bommarna och båten kan skada. 
 
Aktertamparna skall vara hårt spända. 
En tamp förut, en tamp akterut! Aktern skall vara låst i läge mellan bommarna. 
Ingen rörelse i båtens längsled. 
 
Förtampen skall vara lite lösare och hålla fören på plats i sidled. 
Fören på båten skall kunna röra sig lätt upp och ner när sjöarna rullar in. 
 
Använd gummifjäder på förtampen för att motverka stumryck. 
 
Båten skall flyta som en anka på vågorna. Fören skall kunna röra sig upp och ner och aktern sitter fast. 
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Förtöj för storm, oavsett väder. Man vet aldrig när det slår om. 
 

Redovisning. 
 
Som meddelades vid årsstämman, kommer vi att anlita en extern redovisningsbyrå för fakturering och 
bokföringen. Årskostnaden för föreningen är beroende på antalet transaktioner. Styrelsen har därför 
beslutat att fakturera årsavgiften vid ett tillfälle istället för 3-4 gånger som det har varit fram tills nu.  
Beloppet framgår av debiteringslängden som återfinns i kallelsen till stämman som hölls i juni. Denna 
kallelse finns också sparad på LSS hemsida.  
 

Bredd på Båtplats. 
 
Flera medlemmar har hört sig för om det går att ändra bredden på sin bryggplats. Sådana anmälningar 
ska mejlas in senast den 31:a oktober till brygga@lss-bryggor.se. 
 
  

Mejladresser. 
 
Bruket av privata mejladresser i korrespondensen mellan styrelse och medlemmar kommer gradvis att 
avskaffas. 
Följande mejadresser ska användas vid korrespondens med styrelsen. 

• info@lss-bryggor.se  för allmänna frågor. Bevakas av LSS ordförande Anders Ullman & kassör 
Amie Goller. 

• hyra@lss-bryggor.se & brygga@lss-bryggor.se för allt som har med uthyrning av båtplatser att 
göra. Bevakas av ansvarig för uthyrning Magnus Gunnergård. 

• ekonomi@lss-bryggor.se för allt som har med faktureringar och betalningar att göra. Bevakas av 
kassaförvaltaren Amie Goller 

 
 

Pir 2. 
För att följa upp sättningarna i den nya vågbrytaren har vi startat en mätserie som inleddes i maj 
Där kommer vi att kvartalsvis mäta den fortsatta sättningen och mätresultaten kommuniceras med den 
geolog och den konstruktör som designat vår hamn.  
 
Efter den första initiala sättningen, kan på dessa foton tagna med 400 mm tele, noteras en fortsatt 
sättning i nordvästra hörnet. Mätningar i juni visade en sättning på 17 cm och en uppföljande mätning 
kommer att utföras senare i höst. 
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Kassunerna kommer att förankras i varandra under hösten. Samtidigt täcks manhålen igen. 
 

Övriga åtgärder i hamnen. 
 
 På styrelsen bord ligger att ta fram rekommendationer rörande: 

• Y-bommarnas förvaring under vintern. 
• Typ av trianglar på Y-bommarna samt frågan om enskilt eller allmänt ägande. 

 
Projekt. 

• Färdigställande av turbryggan. 
• Färdigställande av Bryggorna 1 A & B  
• Utredning av förstärkning av Pir 1. 

 
Beslutade åtgärder: 

• Montage av räddningsstegar – en på varje flytbrygga. 
• Anskaffande av räddningskransar. 

• Sätta upp 3 knopsskylt på Pir 2 
• Sätta upp TILLTRÄDE FÖRBJUDET skylt på Pir 2  
 

 

Fasta bryggor. 
 

Så snart Lantmäteriet godkänt våra nya stadgar, kan vi ta in anmälningar till kölistan på dessa platser. 
Till dess kommer styrelsen att ha tagit fram ett förslag till förtöjning att presentera för dem som sig 
tilldelad båtplats vid Brygga 1A och B 
 

Bastuflotten. 
Under juli och augusti har det skett ett intensivt arbete med tillståndsfrågan. Vi hoppas få ett klartecken 
från Kommunen i närtid. Parallellt pågår en förprojektering av flotten.  
Kommande steg är:  
 

• Ta in offerter från entreprenörer 
• Beakta höst- och vinterstormarna för att förstå hur lugnt vattnet är i hamnen under denna tid 
• Under vintern gå ut med information och inbjudan till medlemmar i de tre föreningarna i Lökeberg 

(Strand, Hamn och Väg föreningarna) om att ansluta sig till en fjärde förening, en för bastuflotten.  
• Under våren 2021 bygga och förtöja en bastuflotte i Lökeberg     

 
Noteras bör att styrelsen i LSS ej kan engagera sig i detta projekt, varför det drivs i en helt separat regi.   
 
Lökeberg 2020-08-22 

Styrelsen  

2020-05-12  

2020-08-11  


